

Be a Friend of Practice

The Theatre Practice is a registered Charity/ UEN No. 198801755D

Donations to The Theatre Practice are eligible for 250% tax deductions

With the dollar to dollar matching Cultural Matching Fund, your donations will literally double in value when it reaches us

- Complimentary Tickets
 - Acknowledgement in Programme
 - Backstage Tours
 - Invitation to Open Rehearsals
 - Invitation to Gala Night
- For more info: www.practice.org.sg

TIERS	GENERAL	PRACTICE STEP	PRACTICE COURAGE	PRACTICE HARMONY	PRACTICE PASSION	PRACTICE LOVE	A PRACTICE AFFAIR
DONATION	<\$100	\$100 – \$299	\$300 – \$499	\$500– \$999	\$1000 – \$4999	\$5,000 - \$9,999	≥ \$10,000
AMOUNT (Cash/Cheque /PayNow/ Giving.sg)	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____

Name (Mr/Mrs/Ms/Mdm/Dr/Prof): _____ (as per NRIC)

Name to be acknowledged in program booklet (if applicable): _____

For donors donating \$100 and above – if you do not wish to have your name published in our programme booklets, please tick the following box:

I wish to remain anonymous

Contact no: _____ Email: _____

Address : _____ (S) _____

Please issue a tax-deductible receipt under Name/Company:

NRIC/FIN/Passport/UEN: _____

Donation Method

1. Cheque Please make cheque in favour of: **The Theatre Practice Ltd** and send this form together with your cheque payment to: **The Theatre Practice, 54 Waterloo Street, S(187953).**

Please write your full name, NRIC, contact number on the back of the cheque.

2. PayNow Visit <https://bit.ly/practicedonation>



Or scan the QR code

3. Giving.sg Donate to us at <https://www.giving.sg/web/thetheatrepractice>

Personal Data Protection Policy

The consent that you provide for the collection, use and disclosure of your personal data will remain valid until such time it is being withdrawn by you or your authorised representative in writing. You or your authorised representative may withdraw consent and request us to stop collecting, using and/or disclosing your personal data for any or all of the purposes listed above by submitting your request via email or otherwise in writing to our Data Protection Officer at the contact details provided below. If you are unable to submit your request in writing or if you require any assistance with the submission of your request, you can ask to speak to or meet with our Data Protection Officer. For more information, you may wish to visit our Personal Data Protection Policy on our website at www.practice.org.sg.

成为实践之友

实践剧场是一个注册为慈善团体的戏剧团体（慈善团体注册号/公司注册号：198801755D）

所有捐助者可享有250%的扣税优惠
有了文化捐献配对基金的一对一捐献配对，您的捐献将会使我们得到双倍献额！

- 演出赠票
 - 场刊鸣谢
 - 后台导览
 - 彩排邀请
 - 首演邀请
- 多详情，请游览：www.practice.org.sg

捐款类别	其它捐款额	实实在在	践义勇为	不践不散	一践钟情	人践人爱	一践你就笑
捐款	<\$100	\$100 - \$299	\$300 - \$499	\$500 - \$999	\$1000 - \$4999	\$5,000 - \$9,999	≥ \$10,000
数量 (现金/支票 /PayNow/ Giving.sg)	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____	<input type="checkbox"/> _____

姓名（先生/女士/博士）： _____ (同身份证)

捐助 \$100以上的捐助者 — 如果不希望您的名字出现在演出场刊的感谢名单，请勾选以下方格：

我不希望公开姓名，请刊登“匿名者”即可。

联络号码： _____ 电邮： _____

地址： _____ (S) _____

请将扣税收据发至以下个人/机构名称：

身份证号码/独特实体号码/护照号码： _____

捐款方式

1. 支票 所有支票请划线，抬头为：**The Theatre Practice Ltd**。并将此表格一起邮寄至以下地址：
The Theatre Practice, 54 Waterloo Street, S(187953)

请在支票背面写上姓名、身份证号码及联络号码。

2. PayNow **PayNow**
前往：<https://bit.ly/practicedonation>

或扫描二维码：



3. Giving.sg 请前往 <https://www.giving.sg/web/thetheatrepractice> 捐款成为实践之友。

个人资料保护政策

您同意并允许收集、使用和披露所提供的个人资料，在您或您的授权代表以书面通知撤回同意前，仍属有效。您或您的授权代表可以电邮或其他书面方式来函申请撤销个人资料，并要求我们停止上述任何或所有目的的收集、使用和披露；如您无法以书面形式提交申请，或是于提交申请时需要其他相关协助，您可另外提出与我们资料保护官谈话或会面的要求。更多资讯，您可在我们的网站上了解关于“个人资料保护政策”：www.practice.org.sg。